

Description of Residential Property 物業的描述	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any)) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米(平方呎)									
House No. 洋房編號		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cock-loft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stair-hood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
House 1 洋房 1	924.417 (9,950) Balcony 露台：－ Utility Platform 工作平台：－	6.327 (68)	－	－	10.841 (117)	275.681 (2,967)	194.950 (2,098)	－	－	－	250.591 (2,697)
House 2 洋房 2	856.317 (9,217) Balcony 露台：5.000 (54) Utility Platform 工作平台：－	5.607 (60)	－	－	3.629 (39)	213.100 (2,294)	220.771 (2,376)	173.314 (1,866)	－	－	155.638 (1,675)
House 3 洋房 3	852.629 (9,178) Balcony 露台：5.000 (54) Utility Platform 工作平台：－	5.505 (59)	－	－	29.875 (322)	310.466 (3,342)	154.183 (1,660)	157.795 (1,699)	－	－	199.578 (2,148)
House 5 洋房 5	852.191 (9,173) Balcony 露台：－ Utility Platform 工作平台：－	4.575 (49)	－	－	43.640 (470)	279.325 (3,007)	145.624 (1,567)	98.430 (1,060)	－	－	151.333 (1,629)
House 6 洋房 6	878.370 (9,455) Balcony 露台：－ Utility Platform 工作平台：－	4.805 (52)	－	－	43.640 (470)	426.825 (4,594)	160.521 (1,728)	98.430 (1,060)	－	－	148.083 (1,594)
House 7 洋房 7	751.330 (8,087) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：－	4.700 (51)	－	－	17.850 (192)	451.636 (4,861)	183.186 (1,972)	96.790 (1,042)	－	－	109.445 (1,178)
House 8 洋房 8	748.240 (8,054) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：－	4.691 (50)	－	－	18.045 (194)	408.172 (4,394)	157.670 (1,697)	94.805 (1,020)	－	－	140.458 (1,512)
House 9 洋房 9	750.947 (8,083) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：－	4.699 (51)	－	－	17.765 (191)	328.157 (3,532)	159.721 (1,719)	96.790 (1,042)	－	－	134.728 (1,450)
House 10 洋房 10	744.767 (8,017) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：－	4.691 (50)	－	－	17.850 (192)	307.053 (3,305)	151.194 (1,627)	96.790 (1,042)	－	－	156.673 (1,686)
House 11 洋房 11	656.383 (7,065) Balcony 露台：4.960 (53) Utility Platform 工作平台：－	3.751 (40)	－	－	2.312 (25)	241.892 (2,604)	149.500 (1,609)	－	－	－	151.211 (1,628)
House 12 洋房 12	654.233 (7,042) Balcony 露台：4.988 (54) Utility Platform 工作平台：－	3.806 (41)	－	－	－	252.251 (2,715)	193.990 (2,088)	－	－	－	182.992 (1,970)

- 1.The saleable area is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance. Saleable Area includes areas of (if any) balcony(ies), plant room(s) (other than air-conditioning plant room(s)) and filtration plant room(s).
- 2.The floor areas of balcony, utility platform and verandah, if any, are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3.The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes: The areas in square metres have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

House Number 4, 13 and 14 are omitted.

The area of the Parking Space specified in the section "Area of Residential Properties in the Phase" in this sales brochure includes the area of the entire carport of the House (as indicated in the section "Floor Plans of Parking Spaces in the Phase" in this sales brochure). For the area inside the carport which is designated under the land grant for the parking purpose, please refer to the area of parking space under the section "Floor Plans of Parking Spaces in the Phase" in this sales brochure.

- 1.實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。實用面積包括(如有)露台、機房(空調機房除外)及濾水器機房面積。
- 2.露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3.其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：以平方呎列出的面積以1平方米＝10.764平方呎換算，並以四捨五入至整數。

不設屋號洋房4、13及14。

本售樓說明書「期數中的住宅物業的面積」一節所列停車位之面積包括相關洋房之車房(車房於本售樓說明書「期數中的停車位的樓面平面圖」一節有所標示)之全部面積。批地文件指明車房內用作停放車輛的地方之面積，請參閱本售樓說明書「期數中的停車位的樓面平面圖」一節之車位面積。

AREA OF RESIDENTIAL PROPERTIES IN THE PHASE
期數中的住宅物業的面積

Description of Residential Property 物業的描述	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah (if any)) sq. metre (sq. ft.) 實用面積 (包括露台，工作平台及陽台(如有)) 平方米(平方呎)	Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) 其他指明項目的面積(不計算入實用面積) sq. metre (sq. ft.) 平方米(平方呎)									
House No. 洋房編號		Air-Conditioning Plant Room 空調機房	Bay Window 窗台	Cock-loft 閣樓	Flat Roof 平台	Garden 花園	Parking Space 停車位	Roof 天台	Stair-hood 梯屋	Terrace 前庭	Yard 庭院
House 15 洋房 15	805.879 (8,674) Balcony 露台：4.991 (54) Utility Platform 工作平台：-	3.992 (43)	-	-	18.441 (198)	404.342 (4,352)	122.478 (1,318)	109.455 (1,178)	-	-	197.397 (2,125)
House 16 洋房 16	741.214 (7,978) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：-	4.482 (48)	-	-	17.137 (184)	479.632 (5,163)	141.198 (1,520)	91.243 (982)	-	-	118.999 (1,281)
House 17 洋房 17	741.693 (7,984) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：-	4.485 (48)	-	-	17.225 (185)	445.943 (4,800)	157.709 (1,698)	92.211 (993)	-	-	115.564 (1,244)
House 18 洋房 18	747.854 (8,050) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：-	4.226 (45)	-	-	17.419 (187)	388.459 (4,181)	161.037 (1,733)	92.211 (993)	-	-	150.645 (1,622)
House 19 洋房 19	741.438 (7,981) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：-	4.400 (47)	-	-	15.405 (166)	294.123 (3,166)	143.425 (1,544)	89.930 (968)	-	-	96.163 (1,035)
House 20 洋房 20	751.885 (8,093) Balcony 露台：4.950 (53) Utility Platform 工作平台：-	3.922 (42)	-	-	15.075 (162)	268.364 (2,889)	130.725 (1,407)	91.840 (989)	-	-	105.100 (1,131)

- 1.The saleable area is calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2.The floor areas of balcony, utility platform and verandah, if any, are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 3.The areas of other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 to the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

Notes: The areas in square metres have been converted to square feet based on a conversion rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded off to the nearest integer.

The area of the Parking Space specified in the section "Area of Residential Properties in the Phase" in this sales brochure includes the area of the entire carport of the House (as indicated in the section "Floor Plans of Parking Spaces in the Phase" in this sales brochure). For the area inside the carport which is designated under the land grant for the parking purpose, please refer to the area of parking space under the section "Floor Plans of Parking Spaces in the Phase" in this sales brochure.

- 1.實用面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 2.露台、工作平台及陽台(如有)之樓面面積是按《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。
- 3.其他指明項目的面積(不計算入實用面積)是按《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

備註：以平方呎列出的面積以1平方米=10.764平方呎換算，並以四捨五入至整數。

本售樓說明書「期數中的住宅物業的面積」一節所列停車位之面積包括相關洋房之車房(車房於本售樓說明書「期數中的停車位的樓面平面圖」一節有所標示)之全部面積。批地文件指明車房內用作停放車輛的地方之面積，請參閱本售樓說明書「期數中的停車位的樓面平面圖」一節之車位面積。